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Kertu Reva tegi ettepaneku muuta päeakorda. Päevakorda võetakse Antsla Vallavolikogu 
tulevase istungi päevakorra  teemad. Noortevolikogu liikmed kinnitasid ühehäälselt päevakorra.

PÄEVAKORD

1. Antsla Vallavolikogu päevakord
2. Tagasiside Võrumaa osaluskohvikust
3. Liikmete ülesanded ja nende täitmine
4. Võrumaa noorte sõbrapäeva arutamine
5. Muud küsimused

1.Antsla Vallavolikogu päevakord
Kurmet Müürsepp tutvustas Antsla valla volikogu päevakorda.
Põhipunktiks on eelarve.
Gertu Borodkina küsis, kui kaugel on staadioni korrastamine.
Kurmet Müürsepp vastas, et detailplaneering on kinnitatud, tegemisel on projekteerimise 
eeltingimused.
Lusti Lasteaia kõnnitee laiendamise projekt esitatakse 1.veebruar.
Antsla Valla päevakorda tuleb MTÜ  Eesti Avatud Noortekeskuste Ühendusega ( MTÜ Eesti ANK) 
liitumine.

2.Tagasiside Võrumaa osaluskohvikust
Mari Liis Leppoja rääkis osaluskohvikust.
Annely Veidik tegi ettepaneku võtta osaluskohvikute teema üles Võrumaa noortekogu koosolekul.
Noortevolikogu liikmed arutasid osaluskohviku teemat.
1.Noorte töötuse vähendamine
Kertu Reva ütles, et noortele võiks olla rohkem võimaldatud käia töövarjupäeval, ka töötutel 
noortel.
Anna-Liisa Soe tegi ettepaneku, et noored, kes lõpetavad kooli medaliga ning perekonnal pole 
võimalusi toetada edasiõppe võimalusi, siis sel juhul võiks vald toetada nende edasiõppe võimalusi.
Kertu Reva arvates võiks olla koolifond, kust medaliga lõpetanud saaksid stipendiumi.
Noortevolikogu võimalus on teisi noori motiveerida.



Gertu Borodkina tegi ettepaneku järgneval infopäeval jagada noortele infot noortele pakutavatest 
võimalustest.

OTSUS: Tegeleda osaluskohviku teemade arutlusega edasi ja rääkida nendel teemadel ka 
õpilasesinduses.

3.Liikmete ülesanded ja nende täitmine
Noortevolikogu liikmed arutavad ülesannete täitmist.

Eliis Riivik - turundusjuht, Võrumaa noortekogus esindaja. Ülesanne: Levitada infot, kajastada
Antsla valla noortevolikogu tegemisi Antsla Valla Lehes.
Mari Liis Leppoja - Protokollija
Annely Veidik - Koordinaator, liikmete haldur
Anna-Liisa Soe - Tähtaegade meeldetuletamine, blogi haldamine
Gertu Borodkina - aseesimees, noortevolikogu esindaja, Võrumaa noortekogus esindaja, ENLi 
esindaja, siseelu koordineerimine
Kristo Valtin - noortevolikogu esindaja, projektide koordinaator, protokollide kontrollija
Egely Pruuli - esimees
Ferdinand Rauba - liige, noortevolikogu esindaja
Gabriel Tamm - liige
Noortevolikogu sekretär/mentor - Kertu Reva

Vaatlejaliige- Egne-Riin Retsink
Kertu Reva arvates tuleks eelarvega juhatusel tegeleda

4.Võrumaa noorte sõbrapäeva arutamine
14. veebruaril on plaanis Antslas teha sõbrapäevapidu, kuhu tuleks noored üle Võrumaa.
Gertu Borodkina tegi ettepaneku teha töötoad: tüdrukutele õpetatakse meiki tegema ning hiljem 
teha pildistamine fotograafi poolt. Teha ka meeskonnamänge.

OTSUS: Annely Veidik ja Ferdinand Rauba viivad läbi mänge, Gertu Borodkina müüb pileteid ning 
Mari Liis Leppoja ja Eliis Riivik tegelevad fotostuudioga.

5.Muud küsimused
Kertu Reva uuris, mis on saanud skatepargi uutest rampidest ja skatepargi juures olevast 
infotahvlile noortele info panekust?
Tuleb teha ettepanek ja uurida, mida arvaks uutest rampidest vallavalitsus.

Annely Veidik ja Ferdiand Rauba teevad Rõuge seminarist kokkuvõtte blogisse.
Ferdinad Rauba, Kertu Reva ning Annely Veidik rääkisid käigust Rõuge seminaril.

Kertu Reva mainis, et kuupäevadest kinnipidamisega on noortevolikogul probleeme.

OTSUS: 23. veebruar toimub järgmine Antsla Valla noortevolikogu koosolek.

Gertu Borodkona 
koosoleku juhataja

                                Mari Liis Leppoja 
protokollija




